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§27 Borttagen på grund av sekretess 
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§ 1 
Godkännande av dagordning och tid för justering  

Beslut  
Ordförande Johan Heinonen (S) öppnar mötet. Dagordningen 
godkänns. 
 
Ordförande Johan Heinonen (S) och Mattias Keresztesi (M) utses 
att justera protokollet. Protokollet justeras fredagen den 27 oktober. 
Mötet ajourneras för allmänhetens frågestund mellan kl. 18.30 - 
18.45. 
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§ 2 
Nytt medborgarförslag om att öppna ett café, anordna 
med toaletter, papperskorgar och en bastu vid bryggorna 
nedanför Ljunglövska slottet  
BRO 2023/387 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1310917 GDPR tvättad, Medborgarförslag om att öppna ett 
café, anordna med toaletter, papperskorgar och en bastu vid 
bryggorna nedanför Ljunglövska slottet 
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§ 3 
Nytt medborgarförslag om att utsmycka Islandstorgets 
tunnelbanestation med offentlig konst  
BRO 2023/327 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1335664 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
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§ 4 
Nytt medborgarförslag gällande soffor på 
Smedslättstorget  
BRO 2023/412 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1325314 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
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§ 5 
Nytt medborgarförslag gällande plan för boule i 
Abrahamsberg  
BRO 2023/413 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1325352 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
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§ 6 
Bromma stadsdelsnämnds sammanträdestider 2024  
BRO 2023/449 
 

Beslut  
Bromma stadsdelsnämnd håller sitt första sammanträde 2024 
tisdagen den 2 januari klockan 09.00 för val av social delegation. 
 
Stadsdelsnämnden fastställer följande sammanträdesdatum för 
2024, samtliga torsdagar klockan 18.30: 
25 januari, 22 februari, 21 mars, 25 april, 30 maj, 22 augusti, 26 
september, 24 oktober, 21 november och 12 december. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har tagit fram ett förslag till sammanträdestider för 
2024 med utgångspunkt för stadsledningskontorets tidplan för 
budget- och uppföljningsarbetet. Alla sammanträden, förutom den 2 
januari, är öppna för allmänheten. Sammanträdet måndagen den 2 
januari börjar klockan 09.00 och äger rum i förvaltningshuset på 
Köpsvängen 24. Övriga sammanträden äger rum i Alviks kulturhus, 
Gustavslundsvägen 168A. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1351994 (Godkänd - R 1) Bromma stadsdelsnämnds 
sammanträdestider 2024 

 

Sida 9 (40)



 
 

Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 7 
Sammanträdestider för social delegation 2024  
BRO 2023/451 
 

Beslut  
Nämnden fastställer sammanträdestiderna för social delegation för 
år 2024 i enlighet med förvaltningens förslag. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har tagit fram ett förslag till sammanträdestider för 
sociala delegationen 2024. Samtliga sammanträden föreslås äga rum 
på torsdagar i konferensrum Brommasalen, Köpsvängen 24 med 
början kl. 08.30. 
 
Följande datum föreslås: 
11 januari 
8 februari 
7 mars 
4 april 
8 maj (onsdag) 
5 juni (onsdag) 
4 juli 
8 augusti 
5 september 
3 oktober 
31 oktober 
28 november 
27 december (fredag) 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1358284 (Godkänd - R 1) Sammanträdestider för social 
delegation 2024 

 

Sida 10 (40)



 
 

Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 8 
Remissvar - Motion om fler badplatser i staden, KS 
2023/547  
BRO 2023/295 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
stadsledningskontoret som svar på motionen om fler badplatser i 
staden. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Dennis Wedin (M) har i en motion föreslagit att kommunstyrelsen, i 
samverkan med berörda nämnder samt Stockholms hamnar AB, ska 
ta fram förslag på platser i staden där det är lämpligt att anlägga 
badplatser. Motionären föreslår även att en badgeneral inrättas med 
syftet att förenkla tillståndsprocesser och aktivt arbeta för att fler 
badplatser etableras i staden. 
 
Förvaltningen ser positivt på ambitionen att öka vistelsevärden vid 
vattnet för Brommas invånare men vill samtidigt framhålla att 
möjligheten att anlägga badplatser, i synnerhet strandbad, beror på 
budgettilldelning då de är kostnadsdrivande både i drift och 
underhåll. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordförande Johan Heinonen m.fl. (S), Rose-Marie Rooth (V), 
Svante Thorell (MP), Findel Madison (SD), Louise Minnhagen (L) 
och Johan Duvdal (C) föreslår (se beslutet). 
 
2) Mattias Keresztesi m.fl. (M) föreslår: 
Att nämnden tillstyrker motion, samt att därutöver anföra följande: 
Det gläder oss att förvaltningen ser positivt på att det behövs fler 
bad i staden. Hänvisningen i remissvaret är till den handlingsplan 
som togs fram av den grönblå majoriteten under förra 
mandatperioden. Den innehåller 31 platser som pekas ut som 
möjliga att utreda vidare för nya bad. Samtidigt kan vi konstatera att 
handlingsplanen antogs för över ett år sedan och att den rödgröna 
majoriteten snarare verkar ha lagt den till handlingarna än att 
fortsätta arbetet med fler badplatser i staden, det är beklagligt. 
 
Därtill menar vi moderater att handlingsplanen bör utvecklas vidare, 
den är inte uttömmande, varför platser utanför dess innehåll även 
ska ingå. Exempel på sådana platser kan vara Eriksdalslunden vid 
Årstaviken, Sofiebergsvägen vid Långholmen eller mysbryggan vid 
Norr Mälarstrand. I arbetet ska även ingå förslag på platser som är 
lämpliga för bastuflottar. Vidare behöver det utredas på vilka platser 
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badförbudet kan tas bort i Stockholm och att vattenkvaliteten är 
tillräckligt god vid de nya badplatserna. 
 
Vi vet också att det allt som oftast är onödigt svårt, inte minst för 
externa aktörer, att orientera sig i tillståndsprocesserna inom stadens 
organisation, inte minst beroende på att ansvaret är fördelat på flera 
olika förvaltningar. Ett sätt att underlätta detta vore att inrätta en 
badgeneral, något som vi tror skulle kunna förenkla och snabba 
förfarandet 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förslag från Johan Heinonen m.fl. 
(S), Rose-Marie Rooth (V), Svante Thorell (MP), Findel Madison 
(SD), Louise Minnhagen (L) och Johan Duvdal (C). 
 
Reservation 
Mattias Keresztesi m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Louise Minnhagen (L) och Johan Duvdal (C) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Utöver det förvaltningen anger: 
  
I den framtagna strategin för badplatser i Stockholm finns det 4 st 
badplatser föreslagna i Bromma: Badberget i Nockeby, Södra 
Bällstaviken, Ljunglövska slottet och Ålstensängen. 
  
Brommas befintliga bad är överfulla och det är det inte en dag för 
sent att ta dessa planer vidare. Precis som förvaltningen anger 
handlar det om att avsätta medel till detta. Baden är dessutom en av 
våra få helt jämställda sk spontanaktivtetsytor och har besökare från 
hela staden. Alla älskar att bada. 
  
Vi vill också lyfta det förvaltningen säger gällande bastubad, vi har 
varit i kontakt med flera intressenter som vill starta föreningar för 
vinterbad med bastuflotte/brygga. Då detta är något som är inskrivet 
i stadens budget hoppas vi förvaltningen inom en snar framtid får 
svar på de frågor om läge man ställt så att brommaborna kan få sin 
efterlängtade första riktiga vinterbadplats. 
 
Handlingar i ärendet 

 1339965 (Godkänd - R 1) Svar på remiss av Motion om fler 
badplatser i staden 
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§ 9 
Remissvar - Övergripande samverkansöverenskommelse 
mellan Stockholms stad och Polisregion Stockholm, KS 
2023/740  
BRO 2023/310 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsledningskontoret har tillsammans med Polisregion Stockholm 
tagit fram en övergripande samverkansöverenskommelse mellan 
Stockholms stad och Polisregion Stockholm. Målet med 
samverkansöverenskommelsen är att stockholmarnas trygghet ska 
öka och att den faktiska brottsligheten ska minska. Parterna skapar 
genom överenskommelsen förutsättningar och mandat för att stärka 
det gemensamma brottsförebyggande och trygghetsskapande arbetet 
både centralt och lokalt. Ett antal prioriterade utmaningar lyfts fram 
i en bilaga till överenskommelsen där samverkan är särskilt 
påkallad på såväl lokal som central nivå. 
 
Stadsdelsförvaltningen anser att den övergripande 
samverkansöverenskommelsen skapar goda förutsättningar för ett 
gemensamt och systematiskt arbete inom prioriterade 
samverkansområden. Vidare ser förvaltningen positivt på att den 
lokala lägesbilden ligger till grund för prioritering av gemensamma 
åtgärder på lokal nivå. Att det finns utrymme för prioriteringar av 
lokala åtgärder anses vara av vikt, då stadsdelsområdena i vissa 
avseenden gällande utmaningar, brott och otrygghet skiljer sig åt 
inom staden. 
 
Förvaltningen anser att de prioriterade områdena överensstämmer 
väl med rådande samhällsutmaningar inom området. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordförande Johan Heinonen m.fl. (S), Rose-Marie Rooth (V), 
Svante Thorell (MP), Findel Madison (SD) och Johan Duvdal (C) 
föreslår (se beslutet). 
 
2) Louise Minnhagen (L) och Mattias Keresztesi m.fl. (M) föreslår: 
 
1. Att förvaltningens förslag till beslut godkänns delvis 
2. Att förvaltningens remissvar kompletteras i enlighet med vad 
som anförs nedan: 
 

Sida 13 (40)



 
 

Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

Överlag ställer vi oss positiva till samverkansöverenskommelsen, 
men vi anser att fyra av de fem prioriterade samverkansområdena 
som lyfts fram i bilagan bör kompletteras enligt följande: 
 
Unga i riskzon för destruktivt beteende 
Under denna rubrik bör en fjärde målsättning läggas till om att unga 
som utvecklat extremt våldsbeteende eller grov kriminalitet ska få 
god behandling, följas upp på lång sikt och återkomsten från 
institution förberedas noga för att undvika återfall. Motiveringen till 
att omhändertagna barn bör lyftas fram särskilt är att de utgör en 
mycket central rekryteringsbas för gängkriminalitet och utförandet 
av grova våldsdåd. Omhändertagna och placerade barn är en 
riskgrupp innan, under och efter placering. Det räcker således i 
dessa fall inte med det arbete vi gör idag och inte heller med 
förebyggande eller tidiga insatser eftersom målgruppen inte nås av 
dessa. 
 
Särskilt utsatta och sårbara brottsoffer och vittnen 
Här bör vittnen läggas till i samverkansområdets rubrik och den 
tredje målsättningen. Detta då vittnen idag ofta får mycket 
bristfälligt stöd, samtidigt som de är helt nödvändiga för 
rättsprocesserna. Fler och fler vittnen, inte minst unga, säger 
ingenting i polisförhör och rättegångar vilket gör att 
gärningspersoner frias. Det är inte heller ovanligt att föräldrar inte 
vill att deras barn ska medverka i utredningar som vittnen. Det talas 
ibland om en tystnadskultur, men vårt kartläggningsarbete under 
förra mandatperioden visade att det snarare handlade om en 
rädslans kultur. Här är det helt avgörande att olika aktörer i 
rättskedjan samverkar, eftersom vittnena precis som brottsoffren 
annars faller mellan stolarna. 
 
Kriminella miljöer och livsstilar 
Både under denna rubrik och under rubriken Särskilt utsatta och 
sårbara brottsoffer och vittnen bör det tydligt framgå att barn 
särskilt ska prioriteras. Det är en så pass central prioritering att det 
även bör stå inledningsvis i själva huvuddokumentet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förslag från Johan Heinonen m.fl. 
(S), Rose-Marie Rooth (V), Svante Thorell (MP), Findel Madison 
(SD) och Johan Duvdal (C). 
 
Reservation 
Louise Minnhagen (L) och Mattias Keresztesi m.fl. (M) reserverar 
sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
Ersättaryttrande 
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Christopher Oskarsson (KD) instämmer i förslag från Louise 
Minnhagen (L) och Mattias Keresztesi m.fl. (M). 
 
Handlingar i ärendet 

 1340595 (Godkänd - R 1) Remiss av Övergripande 
samverkansöverenskommelse mellan stockholm stad och 
Polisregion Stockholm 

 BRO 2023/310-2.1 KS 2023_740 Tjänsteutlåtande(1247647) 
(2)_TMP 

 BRO 2023/310-1.1 KS 2023/740 Bilaga 2 
 BRO 2023/310-1.2 KS 2023/740 Bilaga 1 
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§ 10 
Remissvar - Stockholms stads trygghetsprogram 2024-
2027  
BRO 2023/312 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har tagit fram ett förslag till nytt 
trygghetsprogram 2024-2027 eftersom programtiden för 
Stockholms stads trygghetsprogram 2020-2023 löper ut under året. 
Att Stockholm ska vara en trygg och säker stad är det övergripande 
målet för stadens samlade brottsförebyggande och 
trygghetsskapande arbete. Arbetet med att skapa en trygg stad är ett 
ansvar som sträcker sig över samtliga nämnder och bolagsstyrelser. 
Genom att långsiktigt minska bakgrundsorsakerna till brott och 
otrygghet som segregation, ekonomisk och social utsatthet, otrygga 
familjeförhållanden och 
skötsel av den offentliga miljön har staden som vision att inte ha 
några utsatta områden samt att öka tryggheten i hela staden. 
 
Trygghetsprogrammet redogör för strukturen för stadens 
brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete och utgår från 
kraven som ställs i lag (2023:196) om kommuners ansvar för 
brottsförebyggande arbete. Programmet innehåller också 
uppdaterade exempel på stadens arbete inom de fyra 
fokusområdena. Under fokusområdet förebyggande arbete 
inkluderas arbetet mot välfärdsbrott och otillåten påverkan. 
Förvaltningen anser att trygghetsprogrammet tydliggör inriktning 
för stadens brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete och 
ansvarsfördelning för stadens nämnder och bolagsstyrelser. Vidare 
tydliggörs trygghetsfrågornas komplexitet, konsekvenser och 
utmaningar. Programmet ger en god struktur för hur stadens 
brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete ska planeras, 
genomföras, kommuniceras och följas upp. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Särskilt uttalande 
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Findel Madison (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Sverigedemokraterna anser att trygghetsprogram 2024-2027 över 
lag är en bättre version av den förra. Särskilt med hänvisning till att 
stadens arbete mot välfärdsbrottsligheten växlar upp. Dock anser vi 
inte att trygghetsprogrammet är heltäckande på något vis. 
Dels måste mer göras för att stockholmarnas skattemedel inte läcker 
ut till vare sig bedragare, den organiserade brottsligheten eller 
föreningar vars kopplingar till islamistiska terrororganisationer inte 
med otvivelaktig tydlighet går att motbevisa. Det gäller bland annat 
studieförbundet Ibn Rushd med uppenbara kopplingar till det 
Muslimska brödraskapet och därmed dess palestinska förgrening 
Hamas. 
 
Dels gäller det även avsaknaden av tillräckliga ekonomiska medel 
för att ombesörja en rimlig andel ordningsvakter i varje stadsdel. I 
trygghetsprogram 2024-2027 lyfts det fram flera positiva effekter i 
den miljö som ordningsvakterna verkar inom. Enligt 
rutinaktivitetsteorin, som även nämns i trygghetsprogram 2024-
2027, är det tre faktorer som föranleder brottslig aktivitet: en 
motiverad förövare, ett objekt som kan utsättas för brottslig aktivitet 
och en avsaknad av avskräckande faktor mot den brottsliga 
aktiviteten. 
 
Ordningsvakter är i många fall en tydligt avskräckande faktor, men 
genom att aktivt och kraftfullt minimera den i många fall ensamt 
avskräckande faktorn i stadsdelarna, ordningsvakterna, skapar 
majoriteten en betydligt tillgängligare miljö för brottslig aktivitet. 
Det är fel väg att gå och majoriteten underlättar därför för 
gängkriminella och andra kriminella element att genomföra sina 
brottsliga aktiviteter i Stockholm. Med det sagt är inte 
ordningsvakter den enda lösningen på den grova och hänsynslösa 
gängkriminaliteten i Stockholm, men det är en tydlig visuell barriär 
som både kan avskräcka och beivra brottslig aktivitet i området. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 1341919 (Godkänd - R 1) Stockhoms stads 
trygghetsprogram 2024-2027(1315946) 

 BRO 2023/312-1.1 KS 2023/739 Bilaga 1 
 BRO 2023/312-1.2 Kopia av godkänt tjänsteutlåtande: KS 

2023/739 Tjänsteutlåtande 
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§ 11 
Remissvar - En översyn av regleringen om 
frihetsberövande påföljder för unga (SOU 2023:44), KS 
2023/1001  
BRO 2023/405 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att i huvudsak godkänna förvaltningens förslag 
till yttrande, samt att därutöver anföra följande: 
 
Utredningen En översyn av regleringen gällande frihetsberövande 
påföljder för unga föreslår att LSU avskaffas och att de unga som 
döms till frihetsberövande påföljder istället ska dömas till fängelse. 
Påföljden regleras i en ny verkställighetslag och Kriminalvården 
blir verkställande myndighet. De ungdomar som döms till fängelse 
ska avtjäna straffet på särskilda ungdomsanstalter men ska i 
normalfallet flyttas till en vuxenavdelning efter det att de fyllt 18 år. 
 
Vi menar att en reform om att införa ungdomsfängelser i svenskt 
påföljdssystem och samtidigt tillgodose att de barn som döms får 
sina rättigheter enligt Barnkonventionen tillgodosedda kommer vara 
en svår uppgift och därigenom ställa stora krav på Kriminalvårdens 
verksamhet. 
 
Vi vill därför påtala att barn och unga som döms till 
frihetsberövande påföljder har andra behov än vuxna. Som 
utredningen redogör för har dessa barn och unga inte uppnått vare 
sig full kognitiv eller emotionell mognad och den grupp barn och 
unga som idag döms till LSU, och som framöver kommer dömas till 
fängelse, är också en grupp med stora och skiftande behov. Många 
har tidigare varit placerade enligt 3 § LVU och många kommer 
också från sådana hemförhållanden att de redan i tidig barndom 
varit föremål för utredningar från socialtjänsten. Barn som döms till 
LSU uppvisar också ofta någon form av missbruksproblematik, dras 
ofta med stora skolsvårigheter och kan även lida av både fysisk och 
psykisk ohälsa. Kriminalvården kommer därför behöva finna nya 
former för samverkan med hälso- och sjukvården och det kommer 
att ställas krav på myndigheten att anordna en fungerande skola för 
de barn de ansvarar för. 
 
Även om den föreslagna förändringen av påföljdssystemet främst 
syftar till att stärka samhällsskyddet och förhindra fritagningar och 
rymningar vill vi föra fram att barn och unga som döms till 
frihetsberövande påföljder är en utsatt grupp med påtagliga 
överrisker att utveckla både allvarliga sociala och psykiatriska 
problem senare i livet. Även de barn och unga som rekryterats av 
kriminella nätverk och som kan ha begått mycket grova brott är att 
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betrakta som offer för vuxnas manipulation och för den våldsamma 
socialisering som lett till deras handlande. Att överlåta på 
Kriminalvården att verkställa frihetsberövande påföljder för barn 
och unga utgör ett skifte i synen på unga lagöverträdare och är en 
del av ett mer repressivt åtgärdspaket. Visserligen tar utredningen 
upp att verksamheten på de nya ungdomsanstalterna måste anpassas 
utefter målgruppens sammansättning och förutsättningar men vi 
hyser ändå en farhåga att det vårdfokus som idag finns i LSU 
kommer utmönstras och att barn och unga i fängelser med tiden 
kommer att behandlas som vuxna intagna. 
 
Vi vill särskilt påtala detta eftersom barn och unga som döms till 
frihetsberövande påföljder har andra förutsättningar än de personer 
Kriminalvården vanligtvis möter i sin verksamhet. Utredningen 
menar att Kriminalvården genom att ansvara för landets häkten, 
samt genom att verkställa påföljden ungdomsövervakning redan har 
erfarenhet av målgruppen, men vi menar att det trots detta kommer 
krävas omfattande utbildningsinsatser för att rusta myndighetens 
personal att ta emot barn och unga. 
 
Vi är också av uppfattningen att det är fängelsevistelsens innehåll 
och möjligheten till strukturerad utslussning, och kvalitativt stöd 
efter avtjänat straff, som i slutändan kommer avgöra påföljdens 
kvalitet. Att tillförsäkra de individer som lämnar fängelset socialt 
stöd och sysselsättning är en central åtgärd för minska 
återfallsrisken och för att ge dem en positiv återanpassning till 
samhället. Här är samarbetet med framförallt socialtjänsten, men 
även med andra myndigheter som till exempel arbetsförmedlingen, 
av stor betydelse och vi vill därför inskärpa vikten av samverkan 
mellan myndigheterna. 
 
Vi ställer oss tveksam till att den nya lagen inte innehåller större 
möjligheter att låta ungdomar som hinner fylla 18 år under 
verkställigheten får avtjäna hela sitt straff på de nya 
ungdomsanstalterna. Visserligen säger man sig vilja förhindra att 
barn och vuxna ska vistas på samma avdelningar, men att blanda 
18-åringar med äldre vuxna i Kriminalvårdens reguljära verksamhet 
utgör även det en risk. 
 
Vi vill också uppmärksamma det faktum att det finns stor erfarenhet 
av målgruppen hos SiS att tillvarata inom ramen för denna reform, 
och att SiS trots de brister som uppmärksammats också bedriver 
mycket god och kvalitativ verksamhet som kan komma 
Kriminalvården till del under arbetet med reformen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Barn och unga som begår brott innan fyllda 18 år särbehandlas vid 
straffmätningen och påföljdsvalet. Det innebär bl.a. att det krävs 
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synnerliga skäl för att bestämma påföljden för ett barn till fängelse. 
Utredningen har inte i uppdrag att föreslå några förändringar i det 
avseendet. Barn ska även i fortsättningen dömas till 
frihetsberövande påföljd enbart i undantagsfall. Det finns flera skäl 
att tro att strafftiderna kommer att bli längre för unga 
lagöverträdare. 
 
Om straffen som döms ut blir längre är det ännu viktigare att den 
intagne får stöd vid övergången mellan institution och frihet. 
Kriminalvården anförtros uppgiften att verkställa frihetsberövande 
påföljder för unga. Utredningen föreslår en ny verkställighetslag, 
fängelselagen för unga (2027:000). Den lagen ska gälla om den 
innehåller avsteg från det som följer av fängelselagen (2010:610), 
som i övrigt ska kunna tillämpas. Utredningens förslag är att 
bestämmelserna ska träda i kraft den 1 januari 2028. 
 
Förvaltningen ställer sig positiv till förslag om bestämmelser och 
ansvar för verkställighet. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordförande Johan Heinonen m.fl. (S), Rose-Marie Rooth (V) 
och Svante Thorell (MP) föreslår (se beslutet). 
 
2)  Mattias Keresztesi m.fl. (M), Findel Madison (SD), Louise 
Minnhagen (L) och Johan Duvdal (C) föreslår: 
 
Att Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen och överlämnar det till 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förslag från Johan Heinonen m.fl. 
(S), Rose-Marie Rooth (V) och Svante Thorell (MP). 
 
Reservation 
Mattias Keresztesi m.fl. (M), Findel Madison (SD) och Louise 
Minnhagen (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2023/405-2 (Godkänd - R 1) En översyn av reglering 
om frihetsberövande påföljder för unga 

 BRO 2023/405-1.1 Remiss - En översyn av regleringen om 
frihetsberövande påföljder för unga (SOU 2023:44) 
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§ 12 
Remissvar - Planärende på granskning - Riksby 1:13 m.fl 
vid Linta Gårdsväg  
BRO 2023/362 
 

Beslut  
Nämnden lägger ärendet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett förslag till detaljplan för Riksby 1:13 m.fl. i stadsdelen Riksby, 
Dp 2017–16020, har upprättats av stadsbyggnadskontoret. 
Planförslaget innebär att området kring Lintaverken, söder om 
Bromma flygplats omvandlas till en stadsdel med bostäder och 
verksamheter i enlighet med programmet för centrala Bromma (dnr 
2010–20840). Detaljplanen syftar till att möjliggöra för cirka 1250 
bostäder samt totalt cirka 150 000 kvm BTA verksamhetsyta, en ny 
grundskola, förskolor, ca 30 000 kvm BTA idrottshallar och 
ytterligare ytor för idrott utomhus. Dessutom omfattar planen nya 
gator, torg, parker och tekniska anläggningar. Planen bevarar även 
delar av det kulturhistoriskt värdefulla Lintaverken. 
 
Tidplan 
Samråd 21 dec 2021 – 7 feb 2022 
Granskning 23 aug – 19 sep 2023 
Godkännande kvartal 4 2023 
 
Bromma stadsdelsförvaltning har inlämnat ett kontorsyttrande under 
granskningstiden. Förvaltningen är delaktig i planeringsarbetet för 
området och tillser därigenom att behovet av förskoleplatser och 
LSS-bostäder tillgodoses. 
 
Förvaltningens synpunkter sammanfattas nedan. 
- Planerade bryggor och spänger bör utformas med största möjliga 
hänsyn till fisk- och fågellivet i Lillsjön. 
- Det är av vikt att parkupplevelsen kring Lillsjön bevaras genom att 
måna om siktlinjer och utblickar. 
- Det bör tydliggöras vad det planerade dagvattensystemet kommer 
att innebära för förvaltningens dagliga drift. 
- Växtval bör planeras med ett drift- och underhållsperspektiv i 
åtanke. 
- Tillgängligheten bör säkerställas vid utformningen av 
aktivitetsytor, idrottsytor, parker och torg. 
- Det bör eftersträvas en större balans mellan hyresrätter och 
bostadsrätter. 
- Förvaltningen ser behov av en mer trafiksäker angöringslösning 
för varuleveranser och sophämtning vid förskolan i Kvarter 8. 
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- För förskolegårdarna bör en större friyta per barn eftersträvas i 
enlighet med Boverkets rekommendationer. 
- Eventuella konsekvenser för barn med avseende på ljud-, luft- och 
markföroreningar i och med planområdets närhet till Bromma 
flygplats bör beaktas. 
- Då mobilitetshuset planläggs i en separat detaljplan vill 
förvaltningen framhålla vikten av att genomförandet sker i takt med 
utbyggnaden av bostäderna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Särskilt uttalande 
Louise Minnhagen (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det aktuella området är idag rikt på höga naturvärden, kultur- och 
fornminnen. Liberalerna Bromma menar att det är bra att många 
bostäder och nya idrottsytor planeras för området, men planeringen 
måste ske med hänsyn tagen till kulturlandskapet, samt med en 
ekologisk- och socialt hållbar stadsutveckling. 
 
Att lägga bebyggelse i brynzoner vid det fornminnesrika Lilla 
Kvarnberget i väst, med mycket höga naturvärden, är inte lämpligt. 
Dessa volymer behöver särskilt beaktas. Delar av ängsmarken norr 
om Kvarnbacksvägen bör lämnas obebyggd för att knyta samman 
landskapsbilden med jordbrukskaraktär och den fina kulturmiljön 
mellan Kvarnberget och det västra Lilla Kvarnberget, med 
sambandet till Lillsjön. 
 
Det är också viktigt att stor hänsyn tas till närliggande 
koloniområden, exempelvis genom att hålla en grön barriär och 
lägga låga hus närmast kolonilotterna. Höjden på dessa hus bör 
hålla samma höjd som omgivande träd. 
 
Hur trafikförsörjningen är tänkt att fungera, både under själva 
byggtiden och efteråt är mycket svårt att förstå då det redan idag är 
en mycket svår trafiksituation, med köbildning och många 
incidenter vid utfart från Linta Gårdsväg idag. Trafikförsörjningen 
behöver lösas, vilket Bromma stadsdelsnämnd påtalat under många 
år, innan det kan bli aktuellt med någon typ av byggnation i 
området. Som stadsdelsnämnden tidigare påtalat är det avgörande 
för en genomtänkt stadsutveckling att stadsbyggnadsplaneringen går 
hand i hand med en rimlig planering av tänkt infrastruktur. 
 
Även inom området är vi bekymrade över trafiklösningen då inga 
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parkeringsplatser är planerade i anslutning till 
idrottsanläggningarna. Då Riksby 1:13 inte ligger 
kollektivtrafiknära och rugby är en mer ovanlig sport kommer 
publik och föräldrar med största sannolikhet ta sig till området med 
bil. 
 
Hela området ligger i en lågzon och dränering behöver anpassas för 
detta, både för att motverka översvämningar men också för att 
säkerställa att idrottsanläggningarnas plastgranulat inte sprids i 
naturen. 
 
Beträffande planerade idrottsytor så är det viktigt att rugbyplanen 
får rugbyanpassat konstgräs. Vi ser det också som olyckligt om den 
stora idrottshallen ämnad för gymnastik, konståkning och dans, 
aktiviteter till största delen riktade mot flickor, inte beslutas byggas 
av något vi uppfattar som ideologiska skäl, då den entreprenör som 
fått exploateringen är en privat aktör. 
 
Findel Madison (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
En utveckling av Linta gårdsväg kan göra området betydligt 
gemytligare och tillföra välbehövliga bostäder och 
verksamhetslokaler på redan ianspråktagen och exploaterad mark. 
 
Vi instämmer i förvaltningens synpunkter i remissvaret men tycker 
att det fattas ett varnande finger kring trafiksituationen i Bromma. 1 
250 nya bostäder längst Kvarnbacksvägen, med åtminstone det 
dubbla antalet nya invånare, kommer, oavsett vänsterstyrets 
visioner kring önskade p-tal, tillföra avsevärd trafik i stadsdelens 
redan mest känsliga trafikläge, med utfarter i förlängningen via 
korsningen Kvarnbacksvägen/Ulvsundavägen och 
Brommaplansrondellen. 
 
Redan idag fungerar kort och gott inte trafiken i området på ett 
acceptabelt sätt, med köbildning, föroreningar och försvårade 
livspussel som konsekvens. Vi anser att en fullgod lösning för hur 
dagens, och de tillkommande, trafikmängderna ska hanteras 
behöver presenteras för att detaljplanearbetet, och i förlängningen 
exploateringen av området, ska kunna fortskrida. 
 
Ersättaryttrande 
Christopher Oskarsson (KD) lämnar ersättaryttrande enligt följande: 
 
Köerna vid Brommaplan ringlar sig systematiskt hundratals meter 
bakåt i varje riktning, ofta över en kilometer söderut. Brommaplan 
är en viktig trafikplats i stadens trafiksystem och binder samman 
flera trafikleder från kranskommunerna. Trots dess vikt för trafiken 
har nödvändiga åtgärder försenats på grund av politisk ovilja att 
lösa motorburna trafikanters faktiska behov. 
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Kristdemokraterna gick till val på att bygga om Brommaplan från 
grunden. Återkommande lyfts att trimningsåtgärder föreslås i 
väntan på en större utredning för platsen trots att en sådan redan 
genomförts. Vi efterfrågar därför ett större omtag av platsen för att 
markant öka såväl kapacitet som framkomlighet för samtliga 
trafikanter samt för att öka trafiksäkerheten. 
 
I detta ärende föreslås ett nytt busskörfält, dedikerat körfält i 
rondellen in mot stan samt breddade gång- och cykelbanor. Samt 
busskuddar såklart. Bussarna tjänar ca 20-40 sekunder per avgång 
vilket är en helt OK vinst, men köerna inifrån stan ut mot Ekerö 
(österifrån in mot rondellen) växer från 250 meter till 600 meter… 
Övriga infarter verkar relativt oförändrade. OBS att kontoret valt att 
jämföra äpplen och päron – tidsvinst jämfört med meter bilkö. Inte 
jämförbart så det intressanta vore naturligtvis att jämföra med 
tidsförlusterna för övriga, inte antal meter. 
 
Handlingar i ärendet 

 1357608 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande avseende 
granskning av Detaljplan för Riksby 1_13 m.fl. vid Linta 
gårdsväg i Riksby, Dp 2017-16020 
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§ 13 
Remissvar - Promemorian Elektronisk tillgång till barns 
uppgifter inom hälso- och sjukvården och tandvården  
BRO 2023/401 
 

Beslut  
1. Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
Kommunstyrelsen som svar på remissen avseende promemorian 
Elektronisk tillgång till barns uppgifter inom hälso- och sjukvården 
och tandvården. 
 
2. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialdepartementet har utrett barns och vårdnadshavares tillgång 
till barns uppgifter inom hälso- och sjukvården inklusive 
tandvården. Nuvarande lagstiftning skiljer inte på barnets och 
vårdnadshavarens tillgång till barnets patientuppgifter, vilket enligt 
utredningen lämnar tolkningsutrymme för vårdpersonal. 
Föreliggande utredning syftar till att skapa en mer ändamålsenlig 
hantering och stärka barnets personliga integritet. Utredningen 
föreslår att vårdnadshavare och barn från 13 år och uppåt ska få 
elektronisk tillgång till barnets sjukvårdsuppgifter samt att det ska 
vara möjligt för barn som är 13 år och uppåt att spärra 
vårdnadshavarens tillgång till enskilda uppgifter. 
 
Förvaltningen har granskat ärendet utifrån ett barnrätts- och 
informationssäkerhetsperspektiv och ställer sig i huvudsak positivt 
till föreslagna åtgärder. Förvaltningens synpunkter sammanfattas 
nedan: 
- För att ytterligare skydda barnets personliga integritet anser 
förvaltningen att sekretess bör utgöra standard och att barnet istället 
ges möjlighet att häva sekretessen. 
- I de fall regionen överlåter hälso- och sjukvårdsuppgifter till 
kommunen anser förvaltningen att det bör göras tydligt för 
vårdgivaren hur och av vem sekretessen kan hävas. 
- Förvaltningen ser en utmaning för realiseringen av förslaget i att 
det ställer särskilda krav på de system som används för 
journalföring. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
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Handlingar i ärendet 

 1339964 (Godkänd - R 1) Remissvar gällande promemorian 
Elektronisk tillgång till barns uppgifter inom hälso- och 
sjukvården och tandvården 
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§ 14 
Svar på medborgarförslag - Öka återbruket på 
återvinningscentralen  
BRO 2023/347 
 

Beslut  
Nämnden lägger svaret till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1339937 (Godkänd - R 1) Svar på Medborgarförslag - öka 
återbruket på återvinningscentralen 
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§ 15 
Svar på medborgarförslag: laddplatser för elcyklar  
BRO 2023/350 
 

Beslut  
Nämnden lägger svaret till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1339563 (Godkänd - R 1) Svar på Medborgarförslag, 
laddplatser för elcyklar 
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§ 16 
Ekonomisk månadsrapport september 2023  
BRO 2023/119 
 

Beslut  
Nämnden godkänner månadsrapport gällande september 2023. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Årsprognosen 2023 är positiv med 10,3 mnkr efter fond. Den 
positiva avvikelsen förklaras i huvudsak till följd av den buffert som 
finns hos tadsdelsdirektören med 12,4 mnkr och att 
funktionshinderomsorgen visar en positiv avvikelse med 6,7 mnkr. 
Individ och familjeomsorg har ekonomiska utmaningar till följd av 
placeringar och har en negativ prognos med 5,1 mnkr. Förskolan 
dras med höga hyresökningar och inflationseffekter och har en 
negativ avvikelse med 6,5 mnkr. Äldreomsorgen redovisar ett 
positivt resultat med 5,3 främst då volymerna ej kommit upp till 
väntade nivåer. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1348679 (Godkänd - R 1) Månadsrapport 202309 
 1348678 Nyckeltal och verksamhetsmått 2023 per sep 
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Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 17 
Inkomna rapporter och protokoll 2023 - Förteckning till 
nämndens sammanträden  
BRO 2023/14 
 

Beslut  
Nämnden lägger ärendet till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
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Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 18 
Anmälningsärende – inkomna rapporter och beslut enligt 
Lex Sarah, SoF och ÄO  
BRO 2023/61 
 

Beslut  
Nämnden tar del av ärendet och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Redovisning av inkomna lex Sarah-rapporter från verksamheter i 
egen regi och information om rapporter från verksamheter som 
drivs i enskild regi samt beslut enligt lex Sarah tagna under 
perioden 2023-09-09 – 2023-10-06. 
 
Från verksamheter inom egen regi har två rapporter inkommit 
gällande en händelse enligt lex Sarah och ett beslut har fattats enligt 
lex Sarah. 
 
Från verksamheter som drivs i enskild regi har ingen lex 
Sarahrapport inkommit. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1343026 (Godkänd - R 1) Anmälningsärende inkomna 
rapporter och beslut enligt Lex Sarah avdelning socialtjänst 
och fritid samt avdelning äldreomsorg - oktober 

 

Sida 31 (40)



 
 

Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 19 
Anmälan av delegationsbeslut 2023  
BRO 2023/15 
 

Beslut  
Nämnden godkänner återrapporteringen av delegationsbeslut. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1360416 Anmälan av delegationsbeslut oktober 
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Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 20 
Protokoll från förvaltningsgruppen 2023  
BRO 2023/11 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1357878 (Signerad) Protokoll FVG 2023-10-18 
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Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 21 
Protokoll från pensionärsrådet 2023  
BRO 2023/13 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet och skrivelsen till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 1356527 Protokoll Bromma pensionärsråd 18 oktober  
 1356532 Bilaga 1. Särskild skrivelse detaljplan Linta 

Gårdsväg 
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Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 22 
Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 2023  
BRO 2023/10 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2023/10-10 Protokoll 19 september 2023 
 BRO 2023/10-11 Bilaga till funktionshindersrådets möte 19 

september 2023 
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Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 23 
Nämndens och förvaltningens frågor  

Beslut  
Nämnden uppdrar till gruppledarna för respektive parti att till nästa 
sammanträde försöka enas om en gemensam skrivelse gällande 
helhetsgrepp för framkomligheten i Bromma. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag 
 

Sida 36 (40)



 
 

Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 24 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2023/12 
 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2023/12-19 Protokoll sociala delegationen 2023-10-05 
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Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 25 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2023/439 
 
 
Handlingar i ärendet 

 1344626 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 
§ föräldrabalken 
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Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 26 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2023/440 
 
 
Handlingar i ärendet 

 1344657 Upphörande av hemlighållande av vistelseort enligt 
14 § 3 st LVU 
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Protokoll nr 9/2023 
 

2023-10-26 

§ 27 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2023/438 
 
 
Handlingar i ärendet 

 1344618 Upphörande av umgängesbegränsning enligt 14 § 3 
st LVU 
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